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1 Kokouksen järjestäytyminen   
 

Puheenjohtajaksi valittiin Kari Uronen  ja sihteeriksi Tapio Kärkkäinen.  
Espoon kaupungin edustajana valiokunnassa on Veijo Jattu. 
 

2 Hankintamenettelyjen kehittäminen - Tukefin 
 
Heikki esitteli Hankintamenettelyjen kehittäminen/Tukefinn esitysmateriaalia. 
Pilottien periaatteina on: 
-asiakaslähtöisyys 
- mitattavissa 
- sisäänajo 
- informaatio 
esitysmateriaali liittenä pöytäkirjan kanssa sähköpostissa 
 
Soveltaminen päällystämiseen: 
- häiriöttömän liikenteen määrittäminen  
- tilaaja yleensä määrittää haittatason jo tarjouksessa 
 
Asfalttiala on omaksunut hyvin hankintalain ja on edellä muita aloja.  
 
Käytiin läpi Last planner-esitystä. Esitys on liitteenä sähköpostissa.   
 

3 Hankintamenettelyjen kehittäminen - PIARC 
 
Heikki esitteli Piarc-raportin päällystämiseen liittyvää aineistoa. Esitys on liitteenä 
sähköpostissa. 



Esityksestä syntyi vilkas keskustelu.  Kaistanvuokrasta oltiin sitä mieltä, että se ei  
sovi kaikkiin urakoihin. E18-päällystysurakoissa rakennekerrosten tekeminen on 
kaistavuokran alaista.      
  

  
4 Teknologiakatsaus Euroopasta 
 

Heikki esitteli Forever open road, FEHRL’in tekemää kehityssuunnitelmaa 
FEHRL=Forum of European National Highway Research Laboratories  
Käytiin läpi 3 erilaista tietä: 
-adabtable road 
-automated road 
- the climate change resilient road 
 
Materiaali löytyy seuraavasta linkistä: http://www.fehrl.org/index.php?m=251 

 
5 Halkeamien korjaus 

 
Käytiin läpi Hollannissa kehitteillä olevia menetelmiä halkeamien korjaamiseksi. 
- kapselit, joista rikkoutuessa vapautuu halkeamaan elvytintä 
- asfalttiin esim. teräsvillaa ja induktiolämmitys 
 
Esitys on pöytäkirjan liitteenä. 

 
 
6 ROTI-raportti 
 

Aihetta ei ehditty käydä läpi. Esitysmateriaali liitteenä sähköpostissa 
 
 
 

7 Seuraava kokous 
 
 
Seuraava kokous pidetään PTL:n asfalttijaoston kanssa kesäretken yhteydessä.    
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